
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 20/5/2021 

 

Aanwezig: Harry Gijbels, Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Gunther Crauwels, Luc De Rechter, Valérie 

Engelbrecht, Vincent Piette, Anita Braeckmans 

Verontschuldigd: Frank Baart 

Afwezig:  

1 ) Project ’10.000-stappen: elke stap telt’: 

Vincent Piette geeft info via Teams. 

De gemeente Aartselaar neemt deel aan het project '10.000 stappen: elke stap telt!'. Zeker nu. Sinds de 

coronapandemie tonen onderzoeken aan dat er nog meer nood is aan een sterke beweegboodschap, meer 

beweegvriendelijke ruimten en meer actieve mobiliteit in Vlaanderen. '10.000 stappen: elke stap telt!' 

refereert naar het aantal stappen (of 8.000 bij 65+'ers) waar je als volwassene per dag naar moet streven 

als je op en top gezond wil blijven. Zelfs al geraak je niet (altijd) aan deze aanbeveling, dan nog is elke stap 

een stap in de goede richting.  

Samen zetten we de stap. 10.000 keer per dag.  

Het project '10.000 stappen: elke stap telt!' ondersteunt het lokaal bestuur de komende vier jaar in de 

uitbouw van een beweegvriendelijke omgeving en een gezondere gemeente. 

 In het eerste jaar (2021) focussen we op het zichtbaar maken in het straatbeeld van de boodschap "ELKE 
STAP TELT". 

 In 2022 richten we ons op beweegroutes in de gemeente. 
 In 2023 zetten we in op het STOP-principe en gezonde mobiliteit. 
 In 2024 gaan we lokale beweeginitiatieven opstarten in samenwerking met het verenigingsleven. 

Voor 2021 werd een plan rond de aanvraag, toepassing en lokale uitrol van de signalisatiematerialen 

uitgewerkt.  

 Beslissen van de types, locaties, opdruk en toepassing van de signalisatiematerialen. 
 Intersectorale samenwerking met de andere gemeentelijke diensten. 
 Participatietraject via enkele bestaande overlegstructuren (adviesraden) en via specifieke 

doelgroep (burgers middels een enquête via Hoplr). 

In oktober 2021 worden de signalisatiematerialen in het straatbeeld geplaatst en gaat er een 

communicatiecampagne over Vlaanderen, en dus ook Aartselaar, uitgerold worden. 

 

2) Goedkeuring verslag vergadering RvB 11/3/2021 + takenlijst: 

Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  



11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita oppakken na 

corona 

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/2/2021 AV 2021: in juni? Anita  

25/2/2021 AV 2022: do. 13/1/2022 in CC Maria oké 

11/3/2021 Kost RupelRun?   

 

3)  Ingekomen stukken: Via mail ontvangen, en doorgestuurd naar de erkende sportverenigingen:  
- Promotiedienst Antwerpen van Sport Vlaanderen: Projectoproep Nike: steun tot 6000 euro 

- Sport Vlaanderen: herlaad jouw sportclub 

- Gemeentebestuur Aartselaar: Uitbetaling werkingssubsidies verenigingen ’21 & Jaarmarkt 

- CC Aartselaar verkoopt zijn tribunestoelen 

- Bedankingskaartje van Paulien Lambrecht (dochter van schepen Bart Lambrecht). 

 

4 ) Financiën: 

- Overlopen van de rekening 

- Saldo op 20/5/2021 =  1388,84 euro (idem stand maart) 

- RupelRun: op 19/5 hebben we een schema ontvangen met de gemaakte kosten voor elke 

gemeente. Voor Aartselaar: materiaal, stickers, verf spuitbussen 271,21 euro + spandoek 34,71 

euro = 305,92 euro. Onze pijltjes zijn in de berging van de sporthal gestockeerd. Zij kunnen 

nogmaals gebruikt worden voor een 2de editie of voor een ander project. Harry zal de betaling 

uitvoeren. 

 

5 ) Advies reglement Projectsubsidies voor Straat- en buurtprojecten: 

Reglement bevat alle logische elementen. De subsidie van maximaal 125 euro/aanvraag is aan de lage 

kant.  

Advies: positief. Zal opgemaakt worden voor het college. 

 

6 ) Advies reglement Projectsubsidies voor grote ‘vrije tijdsprojecten’ 

Advies: positief. Zal opgemaakt worden voor het college. 

 

7) Corona-bevraging van de clubs 

Voorzitter Maria Verbeeck heeft een telefonische bevraging gedaan bij de sportclubs. Ze vindt het 

belangrijk te weten hoe de clubs het Coronatijdperk hebben beleefd/overleefd en hoe hun toekomst er zal 

uitzien na Corona. Jammer dat nog 14 clubs niet gereageerd hebben. 

Zie beknopt verslag in bijlage. 

 



8) Werkingssubsidies 2021: 

Op de gemeenteraad van 26 april werd beslist om de werkingssubsidies voor alle erkende jeugd-, sport- en 

socio-culturele verenigingen in 2021 als volgt uit te betalen: 

Erkende verenigingen, die in 2020 werkingssubsidies ontvingen, krijgen in 2021 automatisch identiek 
hetzelfde bedragen aan werkingssubsidies uitbetaald. Ze hoeven hiervoor geen verantwoordingsdossier in 
te dienen. Ondertussen werd er 29.604,42 euro uitgekeerd aan de sportclubs. SVAT kreeg een minieme 
aanpassing voor z’n inbreng aan jeugdwerking (25,10 euro). 
Erkende verenigingen, die in 2020 geen dossier indienden en dus geen werkingssubsidies 
ontvingen, krijgen in 2021 opnieuw de kans een aanvraag ‘werkingssubsidies’ in te dienen op basis van hun 
werking in 2019. De aanvraagformulieren zijn op simpel verzoek verkrijgbaar bij de sportdienst. Hoe 
aanvragen:  

o Voor 1 juni  2021 
o Via post of digitaal bij de respectievelijke ‘vrije tijdsdienst’  

 Sportdienst Aartselaar – pascal.declerck@aartselaar.be – Kleistraat 202-204, 
Aartselaar 

 

9) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 

- TORI werd opgericht in 1971 en bestaat dit jaar dus 50 jaar. 

- Rita Serveert: 

 Is in 2022 25 jaar oud. De club heeft zijn aanvraag voor de betrokken subsidie ingediend. 

 Zij willen graag in augustus opstarten met hun trainingen, maar wanneer kunnen zij in de 

sporthal? Antwoord: tot 15 augustus zal deze open zijn in functie van de bezetting. Er zal 

een bundeling gebeuren tot 1 of 2 avonden. Na 15/8 terug een normale bezetting. 

- Jong en Vrij start terug op vanaf september. 

- Ten Dorpe hebben kunnen blijven rijden. 

- AVKA: 

 Steeds alles volgens de richtlijnen geregeld.  

 Jaarmarktjogging gaat blijkbaar door gaan, maar op een andere manier. Eén van volgende 

dagen vergadering en zal er meer geweten zijn. 

 Vlaams Kampioenschap mag doorgaan op zondag 23/5 te Lebbeke als test evenement. Er 

zullen doorheen de meeting maximaal 500 toeschouwers aanwezig zijn. 

Daarnaast zijn er ongeveer 250 atleten ingeschreven. Per discipline kunnen enkel de beste 6 

tot 8 deelnemers deelnemen. AVKA neemt deel met 6 atleten. Elk van hen dient een 

coronatest te doen, prijs: 48 euro. De trainers een snel test, prijs: 7 à 8 euro. Dit maakt al 

snel een grote kost voor de club.  

 Meetings op 5/4 en op 9/5 ging niet door. 

 Meeting op 18/7: of dit zal door gaan is nog een vraagteken. 

- SVAV: 

 De eerste ploegen trainen momenteel nog tot het einde van deze maand. Vanaf juni zal 

hoofzakelijk de jeugd op vrijwillige basis verder trainen. Vanaf de week van 21/7 zal de 

eerste ploeg terug starten en vanaf 1/8 zal de jeugd op volledige kracht gaan. 

 Er zal een compensatie van het lidgeld komen volgens hoe ze in het verleden hebben 

kunnen trainen. 

 Nu maandag onderlinge wedstrijdjes om seizoen af te sluiten. 

 SVAV heeft geen extra subsidie 2de ronde wegens geen verlies gelden. 

mailto:pascal.declerck@aartselaar.be


- In het  “Het Laatste Nieuws” van 18/05/2021 onder artikel “Uitbater gezocht voor Sportcafé” staat 

te lezen:  “Vanaf volgend jaar komt er ook een gevechtszaal”. Gebruikers van de huidige dojo zijn 

dus benieuwd naar de plannen bij opening van het Intergemeentelijk zwembad, en afbraak van het 

huidige complex. Zoals het er uit ziet zal het nieuwe zwembad openen in januari 2022 en de dojo 

blijft waar hij is zolang er geen alternatief is. 

- Wielerwedstrijd ‘De Ster van Aartselaar’ gaat door op zondag 3/10/2021. Info volgt later. 

 

10) Varia: 

- Ten Dorpe: heeft bonnetjes met een steuncode van de actie ‘Steun je sportclub met de Rode 

Duivels’ van Carrefour, maar ze werken niet. Reden? Antwoord: hoogst waarschijnlijk hebben jullie 

zich niet geregistreerd. 

- Het voorstel is om de AV van de sportraad te laten door gaan in oktober i.p.v. de traditionele 

moment van een onze bijscholing. Anita informeert of 21/10 in het CC kan, zo niet wordt het de 

Leonaar de locatie. 

- Er wordt gestart met de voorbereidingen van de sportsnoepdag/scholenveldloop die door gaan op 

vrijdag 10/9. Het ziet er naar uit dat tegen dan alles terug mogelijk is. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Anita  

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Sportdienst afwachten 

25/2/2021 AV 2022: do. 13/1/2022 in CC Maria oké 

20/5/2021 Betaling kost RupelRun. Harry  

20/5/2021 Opmaak adviezen i.v.m. 

projectsubsidie > college 

Anita  

20/5/2021 AV 2021: 21/10 foyer CC of Leonaar? Anita  

 

Volgende RvB op 24 juni om 20u45 in de Leonaar. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 

 


